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Firenzében most csak a Loki van
Labdarúgás
  | 2009. 10. 18. | 09:53:01
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Debrecen – A Juventus otthonában 1–1-es döntetlent elért Fiorentina mestere szerint nem lehet félvállról venni a debreceni gárdát.
[image: Firenzében most csak a Loki van]
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A Juventus és a Fiorentina egy élvezetes találkozón osztozott meg a bajnoki pontokon az olasz élvonal 8. fordulójában, a két, élmezőnyben helyet foglaló gárda 1-1-es döntetlent játszott szombat este. A vezetést a vendégek szerezték meg az 5. percben, de Vargas találatára gyorsan jött a válasz. Alig negyedóra elteltével Amauri hosszú gólcsendet megszakítva egyenlített, a torinói támadó február óta nem volt eredményes. 

A döntetlen után igazán Cesare Prandellei, a firenzeiek mestere nem volt elégedett, de csalódott sem: 

– Nagyon jó eredmény az 1–1, és idegenben mi álltunk közelebb a győzelemhez. Egyre jobb a csapat játéka, számos gólszerzési lehetőséget alakítottunk ki, de nem tudtuk kihasználni azokat. Marchionnit azért cseréltem le az első játékrészben, mert izomhúzódást szenvedett, és nem akartam kockáztatni egy komolyabb sérülést. A második félidőben éreztem, hogy meg tudjuk tartani a döntetlent, ezért döntöttem a váltások mellett. Jó csapat a Juve, remek este volt ez a szurkolóknak – mondta a Fiorentina vezetőedzője, Cesare Prandelli, aki értékelése után kitért a DVSC elleni találkozóra is: 

– Mostantól a Debrecen áll a felkészülésünk középpontjában. Nem lehet félvállról venni a magyar csapat elleni összecsapást. Remélem, hogy a kisebb sérülésekkel küzdők felépülnek, mindenképpen győzni megyünk Budapestre. A három pont megszerzése nagy lépés lehet a továbbjutás felé.
www.samsungsport.hu
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Olvasta már?


[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!

[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra

[image: 2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint]2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint
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[image: Nagyecsedi lány halála: a vizsgálat szerint senki sem hibázott]Nagyecsedi lány halála: a vizsgálat szerint senki sem hibázottAz orvosok kétszer is hazaküldték.
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[image: Friss jogosítvánnyal, ittasan rodeózott Debrecenben]Friss jogosítvánnyal, ittasan rodeózott DebrecenbenA 17 éves fiú útja során háromszor is ütközött, az ügyészség most emelt vádat ellene.
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Gazdaság


Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


Újabb áremelés jön a kutakon: közelítünk a 700 forint felé A magyar autósok a régió egyik legmagasabb árán tankolhatnak. 


Hajdúsámsonban tornacsarnok, Hortobágyon közösségi tér épül Európai uniós támogatásból 5 hajdú-bihari település jut forráshoz. 


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevőMég az sem kizárt, hogy a szórakoztató centrum Debrecenben talál új otthonra – derül ki Baré Maik nyilatkozatából. 


Repülőgéphajtómű-alkatrészjavító cég telepedik DebrecenbeA Debreceni Egyetemmel működnek együtt.


Forbes vs. Hell: helyreigazítást kér az energiaital-gyártó nagyvállalatMég nem jogerős az ítélet – írják.
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Támogatott tartalom


[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.


[image: Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélni]Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélniA Debreceni Vízmű Zrt. kivitelezőt keres.


[image: A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen ]A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen A TAU Cerámica története.





Programok


Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket

Húsvéti programokkal készül az Agóra








Legolvasottabb
[image: Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség]
Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség
[image: A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen]
A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára


Kiemelt
[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]
Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre! 
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra 
[image: 2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint]
2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint 
[image: Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat]
Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat 
[image: Áprilisi nyár: közel leszünk a 30 fokhoz ]
Áprilisi nyár: közel leszünk a 30 fokhoz  


Népszerű témák
Baré MaikFelföldi JánosTropicanaSziget-KékDaróczi CsabaszociológusFerge ZsuzsaRita Ora Zaporizzsjalombkoronasétányotthonfelújítási programMagyar Honvédség 1. Tűzszerész és Folyamőr Ezred 
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